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Kort verslag cpbw van 26 september 2024  
 

Bespreking ontwerpverslag van augustus 

 

• Om elke dag een gewassen T-shirt te kunnen dragen zal de wasfrequentie verhoogd worden of het 

aantal T-shirts stijgen. Dit wordt nog met de wasserij besproken.  

• De Envalior-sweaters worden geleverd. 

• Aan de hand van enkele voorbeelden maken we bij de werkgever duidelijk wat momenteel de 

praktische problemen zijn bij het juiste gebruik van moeren, bouten & rondellen. 

• Er zullen duidelijke afspraken gemaakt worden met de fietshersteller over wat er verwacht wordt van 

de jaarkeuring. Een fiets die niet in orde is, mag geen jaarkleur krijgen. Als er een herstelling dient te 

gebeuren moeten medewerkers dat onmiddellijk melden en niet wachten tot de jaarlijkse keuring. 

• We vragen een verdere uitrol van de informatie over CO2 (met de gekende grenswaardes van 900 en 

1200ppm) en de maximum bezetting van vergaderruimtes. 

• Het telefoonverwittigingssysteem kan indien nodig steeds geactiveerd worden, maar zal niet in de 

alarmkaarten geïmplementeerd worden. 

• Om op glasvezel de werkprocedures te kunnen opvragen zullen computers een update krijgen of 

indien nodig vervangen worden. 

• Na onze vraag antwoord de werkgever dat kunststof klapdeurtjes om een stijgladder te beveiligen 

niet ex zijn. In ex-zones dienen dus de klassieke metalen modellen gebruikt te worden. 

• Het gevaar van anon-oxime-doorslag bij AS wordt verder onderzocht. Zoals op Capro wordt ook op 

AS een meting voorzien, er wordt onderzocht om de oorzaak bij Capro aan te pakken en er wordt 

bekeken welke maatregelen op AS moeten genomen worden indien er toch een doorslag is. 

• We vragen op bovenop de brief over kankerverwekkende stoffen ook elk jaar een opleiding te 

voorzien, liefst in de jaaropleiding. 

• We vragen om de aanwezigheid van koper en lood (nog binnen de grenzen) in het drinkwater op 

linkeroever op te volgen en de oorzaak te blijven zoeken. 

• Stootkappen en waarschuwingskappen voor stellingen worden door stellingbouw zelf voorzien. De 

kunststofkappen die enkele jaren geleden door het cpbw werden goedgekeurd worden niet meer 

gebruikt. 

• Een parkeerzone voor de I-bus ter hoogte van de zone aan poort zuid blijkt niet mogelijk. We vragen 

dan om de busstrook aan de Scheldelaan te laten inkorten zodat er meer parkeerplaatsen zijn. 

• Op AS werd in de kratzer een extra airco voorzien. Dit is een tijdelijke oplossing tot een nieuw 

systeem wordt voorzien. 

 

Arbeidsongevallen augustus 

 
Biologie: Bij het loskoppelen van een gespoelde slang kwam er toch een restant afvalwater achter de 

veiligheidsbril terecht van een medewerker. Na spoelen van het oog en controle bij de medische dienst kon 

deze terug aan het werk. Deze slang en de gelijkaardige worden ingekort zodat ze makkelijker leeglopen na 

het spoelen. 

 

AZ: Een medewerker struikelt over een oneffenheid en verstuikt hierbij een vinger. Na verzorging kon deze 

terug aan het werk. De oneffenheid werd reeds weggewerkt. 

 

GF: Een medewerker kreeg een glasdruppel achter de veiligheidsbril. Na verzorging kon deze terug aan het 

werk. De test met nieuwe veiligheidsbrillen die beter afschermen wordt uitgebreid.   

 

Incidenten augustus 

 
We vragen meer info over incident 448 op biologie waarbij een overschrijding van de afvalwaterlozing in de 

Schelde werd vastgesteld. Medewerkers ondervonden moeilijkheden bij de werken die hierdoor nodig waren 

door het tekort aan personeel. De werkgever meldt dat een vacature werd uitgeschreven en dat zal 

samengewerkt worden met een externe partner om zo een hogere bezetting van personeel op de biologie te 

krijgen. Bij het aanstijgen van de buffertank zal er in de toekomst sneller gereageerd worden.  
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Groepsresultaten Mensura 

 
De arbeidsarts toont de groepsresultaten van de medische onderzoeken en interventies op Envalior nv. 

Vanuit dit groepsresultaat kunnen trends opgemaakt worden waar in de toekomst gevolg kan worden 

gegeven. Vanwege de korte tijdsbestek voor deze bespreking zal dit resultaat later verder met de arbeidsarts 

besproken worden.  

 

Meldingen 

 

• V.AP.04.06 Fysische controle van radioactieve bronnen werd aangepast. 

• Drinkwaterfonteinen worden na de vele problemen met Selecta in de toekomst voorzien door de 

firma Culligan. 

 

Allerlei 

 

• We merken op dat in de e-learning over respect die door Envalior wordt aangeboden sommige 

onderdelen in het Engels zijn en dat de systematiek van vertrouwenspersonen niet wordt aangehaald. 

• We vragen de preventiedienst hoe de keuringen van kettingblokken verlopen. Gebruikers merken 

namelijk dat de slipkoppeling soms doorlaat bij een veel lager gewicht dan de maximum last. 

• We vragen te onderzoeken welke stroppen mogen gebruikt worden bij het beveiligen van personen. 

Deze normering is namelijk anders dan die bij stroppen voor materiaal. 

• Medewerkers merken op dat de vloer in gebouw 2251 (trafogebouw) aan renovatie toe is. 

• We vragen in hoeverre het cpbw moet betrokken worden bij arbeidsongevallen met contractoren. We 

vragen zo veel mogelijk betrokkenheid om van elkaar te kunnen leren. 

• Cpbw-leden zijn geïnteresseerd in de opleiding “feitenboomanalyse”. 

• Medewerkers van Capro merken op dat het nieuwe Delta V-systeem trager werkt dat het oude IAS-

systeem. Dit heeft gevolgen voor het sturen van de installatie.  
 

 

 

Volgend cpbw vindt plaats op 24 oktober 2024 om 10u.    

 


